
ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA ESPECIAL DE COMPTES DE DIA 13 DE JUNY DE 
2022

A les  13,33 hores del dia 13 de juny de 2022, es reuneixen a la sala de sessions de les oficines 
municipals, a l’efecte de celebrar sessió ordinària de la dita Comissió, en segona convocatòria, sota la  
Presidència del Sr. Batle,  Salvador Femenias Riera, i amb assistència del secretari, Francisco González 
Benito, els Srs. regidors que es ressenyen a continuació i que són:

Sr. Miquel Jaume Horrach (presencialment).
Sr. Víctor Manuel López (telemàticament per sistema Zoom).
Sr. Rafel Pastor Balle (telemàticament per sistema Zoom).
Sr. Pere Josep Bauçà Ferrer (telemàticament per sistema Zoom).
Sr. Miquel Santandreu Bestard.
No hi assisteixen : Sr.Martí Sansaloni Oliver.

                 
A continuació, es passen a tractar els diferents temes que figurin a l’ordre del dia.

1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.-

S’aprova, per la unanimitat dels regidors presents en aquest moment (6), conforme al que disposa 
l’article 91.4 de Llei Balear Municipal i de Règim Local, 20/2006 de 15 de desembre, l’acta corresponent  
a la sessió celebrada en data 10-5-2022.

2.- DESISTIMENT DE LES MODIFICACIONS PUNTUALS NÚM. 1/2018 I NÚM.1/2019.-

El Sr. Primer tinent de Batle actua com a ponent per a aquest assumpte i informa que, en ocasió de 
l'enviament dels dos expedients al Consell, per a la seva aprovació definitiva, es va detectar que part de les 
propostes  de  la  1a  modificació  esmentada  entraven  en  conflicte  amb part  de  les  propostes  de  la  2a 
modificació esmentada i amb les propostes de la modificació puntual 1/2022. Així mateix, segueix dient el  
regidor Miquel Jaume, que al Consell Insular també ens varen dir que l'Ajuntament hauria de desistir de  
totes les propostes i no només de les que entraven en conflicte. És per això, continua dient el ponent, que 
la seva proposta és desistir de totes les parts i després fer una altra modificació puntual amb tot el que ha 
estat acceptat.

Al torn per als altres grups, diferents del de l'equip de Govern,  el portaveu de Més, Pere Josep 
Bauçà, recomana que, en comptes d'ajuntar totes les parts que ha esmentat el ponent,  dins del mateix 
paquet, es facin paquets separats per cadascuna, com a manera d'evitar què ha passat. El portaveu popular  
Miquel Santandreu, per la seva banda, es mostra conforme respecte al que s'ha comentat anteriorment. I 
finalment, el ponent també es mostra d'acord amb el suggeriment formulat per Pere i anuncia que tot allò 
que no estigui relacionat es tramitarà per separat.

Finalitzades  així  les  intervencions,  el  Sr.  Batle  sotmet  la  proposta  prèviament  transcrita  a  
dictamen,  el  qual  resulta  favorable  al  desistiment  de  les  modificacions  puntuals  núm.  1/2018  i 
núm.1/2019, amb 4 vots a favor (3 del PI i 1 del PP) i dues abstencions de Més.

3.- APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL NÚM. 1/2022.-

També actua el primer tinent de Batle com a ponent per a aquest altre assumpte i recorda que es  
tracta del tema de la ronda, respecte al qual diu que al Consell cada cop hi ha una persona diferent que diu 
als de l'equip de Govern municipal una cosa diferent. És per això, continua dient Miquel Jaume, que la  
intenció d'aquest últim és llavors portar-los als del Consell una proposta concreta i afegeix: si algun dels 
regidors assistents té algun conflicte d'interessos que ho digui ara. El secretari municipal complementa el 
que  ha  dit  el  regidor  Jaume,  afegint-hi  que  hi  ha  una  obligació  legal  d'abstenir-se  d'intervenir  en  
determinats casos.
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Després ve el torn per als altres grups, diferents del de l'equip de Govern, i torna a ser el portaveu 
de Més, Pere Josep Bauçà, qui intervingui en primer lloc, tot recordant que hi ha un informe de secretaria  
negatiu respecte a la proposta presentada sobre aquest assumpte i que no sap si ha d’intervenir el seu autor. 
El ponent descarta la dita intervenció dient que el funcionari autor de l'informe ja s'ha pronunciat. En  
qualsevol cas, aquest regidor apunta que s'ha remés aquest informe als redactors de la proposta, perquè 
facin les modificacions del que es pugui modificar. I de totes maneres, el regidor Jaume comenta que els 
de l'equip de Govern municipal prefereixen que la proposta la llenci el Consell i no que la llencin els  
d'aquest Govern. A propòsit de l'anterior, apunta el regidor esmentat que aquest assumpte passa per molts 
filtres,  entre  els  quals  assenyala:  exposició  pública,  informes,  Comissió  Insular  d'Urbanisme,  etc.  El  
ponent  acaba  el  seu  2n  torn  d'intervenció,  dient  que  confia  que  els  redactors  de  la  proposta  que  es  
dediquen sovint a aquests temes, tindran en compte les observacions de l'informe municipal.

Al 2n torn per a Més, Pere Josep Bauçà opina que amb l'informe jurídic municipal en contra, al  
Consell llençaran la proposta. I ja al torn final per al ponent, Miquel Jaume aprofita per dir que els de  
l'equip de Govern municipal s'han assegurat que les modificacions a efectuar a la proposta, pels redactors 
de la mateixa, siguin rebudes per l'Ajuntament entre avui i dijous. A això afegeix el referit regidor, que si  
la proposta modificada es rep aquí dijous, l'exposarà al Plenari municipal.

Així acaba la deliberació sobre aquest punt i el Sr. Batle sotmet la proposta que obra a l'expedient  
núm.1/2022, d'aprovar inicialment la corresponent modificació puntual de les NNSS, al dictamen de la 
Comissió, el qual resulta  favorable a aquesta proposta,  amb 4 vots a favor (3 del PI i 1 del PP) i dues 
abstencions de Més.

4.- APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL NÚM. 3/2022.-

Així mateix, actua el primer tinent de Batle, com a ponent per a aquest altre assumpte, i avisa que 
no és la modificació núm. 2, perquè aquesta última es refereix a l'escoleta i ja va ser dictaminada. En  
paraules del regidor ponent, es tracta de regularitzar el Punt Verd municipal, adequant aquest espai a la  
normativa vigent, segons la qual aquest Punt ha d'estar dins de sòl urbà. Per això, continua dient Miquel 
Jaume, hi ha un procediment extraordinari previst a la normativa balear, al qual es pot acollir l'Ajuntament 
fins a l'octubre. Abans d'acabar la seva intervenció el ponent fa la següent observació: el fet que el Punt  
Verd s'hagi  d'ubicar dins de sòl  urbà,  no vol  dir  que necessàriament s'hi  facin cases.  I  acaba la seva  
intervenció l'esmentat regidor mostrant als presents els dos documents que han presentat els redactors de 
la proposta, per esmenar dues de les deficiències advertides a l'informe municipal sobre aquest assumpte.

No havent-hi posteriors intervencions després de la del ponent, el Sr. Batle sotmet directament la 
proposta que obra a l'expedient núm.3/2022, d'aprovar inicialment la corresponent modificació puntual de 
les NNSS, al dictamen de la Comissió, el qual resulta favorable a aquesta proposta, amb 4 vots a favor (3 
del PI i 1 del PP) i dues abstencions de Més.

5.- CESSIÓ DE L'EXPLOTACIÓ DEL BAR-RESTAURANT DE NA CAPITANA.-

Igualment actua el primer tinent de batle com a ponent per a aquest altre assumpte, recordant per  
començar  que  va  arribar  a  l'Ajuntament  un  escrit  del  concessionari  corresponent,  en  què  sol·licitava 
autorització perquè passés a explotar la concessió una altra persona, a partir del juliol.

Després ve el torn per als altres grups, diferents del de l'equip de Govern, i també és el portaveu 
de Més, Pere Josep Bauçà, que intervé primerament, preguntant si els de l'equip de Govern s'han plantejat  
resoldre la concessió actual i obrir-la a la lliure concurrència. A la qual cosa respon el ponent que no i el  
Sr. Batle apunta per part seva que falten encara uns anys perquè finalitzi la concessió.

Al  torn  per  al  grup  popular,  el  seu  portaveu  Miquel  Santandreu  es  mostra  favorable  que 
l'Ajuntament autoritzi la cessió de l'explotació, assumint el cessionari les mateixes condicions que ara té el  
titular de la concessió. I pel que fa al que planteja el portaveu de Més, el regidor Santandreu apunta que si  
no hi ha un incompliment greu, l'Ajuntament no ha de resoldre la concessió i pot autoritzar la cessió de  
l'explotació.

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 7

PT
96

TJ
EA

C
PN

ZR
7F

W
C

G
33

F6
7Y

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//a

jp
et

ra
.s

ed
el

ec
tro

ni
ca

.e
s/

 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 2
 d

e 
4 



Ja no hi ha más intervenciones després de l'anteriorment reflectida i el Sr. Batle sotmet a votació 
aquest  punt.  Com  a  conseqüència  de  la  votació  referida,  resulta  un  dictamen  favorable  a  la  cessió 
esmentada, amb 4 vots a favor (3 del PI i 1 del PP) i dues abstencions de Més.

6.- ALTRES.-

A) El portaveu del PI, Miquel Jaume, proposa la introducció d'un nou assumpte a l'ordre del dia; i segons el 
que disposa l’article 91.4 del ROF, aquest portaveu procedeix a exposar la seva justificació de la urgència 
de l'assumpte en qüestió, dient el següent: que aquest dijous es varen ingressar a l'Ajuntament uns 154.000 
euros  de romanents  dels  darrers  anys procedents  de  la  Mancomunitat,  que es  tracta  d'uns  doblers  no 
afectats a una destinació concreta i que, per tant,  cal decidir en què es gasta; i  que només després de  
comptar amb aquest ingrés resultava possible aprovar els crèdits extraordinaris que pretén proposar i que  
ve la urgència de presentar aquest assumpte en Comissió, per poder-lo portar a la sessió plenària. Tot  
seguit, es procedeix a votar sobre la procedència de debatre aquest assumpte, no inclòs a l'ordre del dia de  
la convocatòria corresponent a la sessió que ens ocupa.  I efectuada aquesta votació, resulta apreciada la 
urgència d'introduir el punt esmentat a l'ordre del dia, per al seu debat, amb 4 vots a favor (3 del PI i 1 del 
PP) i dues abstencions de Més.

Un cop l'assumpte esmentat ha quedat introduït a l'ordre del dia, el mateix portaveu del PI, Miquel  
Jaume, actua com a ponent per a aquest assumpte i comenta que durant uns anys l'Ajuntament ha rebut 
algunes quantitats de doblers per estimació dels sobrants que li corresponien, però ara és quan al final han 
entrat tots els romanents. I el regidor abans esmentat aprofita per dir també que no a tots els Ajuntaments 
els  toquen  doblers  a  tornar.  El  següent  que  diu  Miquel  Jaume  és  que  proposa  una  modificació 
pressupostària, mitjançant la qual es crearien tant una nova partida a l'estat d'ingressos per a “serveis de 
deixalleria”, com una sèrie de partides noves a l'estat de despeses i que serien les següents:

Manteniment i millora de la zona estació vella
Ajudes a famílies amb targeta de menjador per adquisició d'aliments
Agrupació de voluntaris. Protecció civil
Ajudes a grups o associacions legalment constituïdes
Adquisició finques rústiques
Millors i enderrocs a camins
Xarxa d'aigua, fugides d'aigua

Millors a vials públics

Una altra cosa que indica el ponent és que la figura de modificació pressupostària que proposa (crèdits  
extraordinaris) implica que els diners engrosseixen la borsa de vinculació, amb la qual cosa, després els  
diners es poden moure dins d'aquesta; cosa que no passa en el cas de les transferències de crèdit, ja que no 
es permet modificar la partida receptora dels fons, segons afirma el regidor d'Hisenda.

No hi ha ara altres intervencions després de l'anterior, per part de la resta de grups municipals, i  
així les coses,  el Sr. Batle sotmet a dictamen: l'aprovació inicial d'un expedient de crèdits extraordinaris,  
per crear les següents aplicacions pressupostàries de despeses :
 
Codi Descripció del crèdit Inicial Modificat Definitiu

330/21200
Manteniment  i  millora  de  la  zona  de  l'estació 
vella 0,00 20.000,00 20.000,00

231/48901
Ajudeu a famílies amb targeta de menjador per 
adquisició d'aliments. 0,00 15.000,00 15.000,00

9201/48021 Agrupació de voluntaris. Protecció civil 0,00 1.000,00 1.000,00
9201/48022 A grups o associacions legalment constituïdes 0,00 1.000,00 1.000,00
164/60100 Adquisició finques rústiques 0,00 35.000,00 35.000,00
1532/61901 Millors i enderrocs a camins 0,00 15.000,00 15.000,00
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161/61901 Xarxa d'aigua, fugides d'aigua 0,00 50.000,00 50.000,00

1532/60906 Millors a vials públics 0,00 17.860,14 17.860,14

Com a conseqüència de la votació efectuada, resulta un dictamen favorable respecte a l’aprovació inicial de 
la modificació pressupostària proposada, sota la modalitat de crèdits extraordinaris, amb 3 vots a favor del 
PI i 3 abstencions (1 del PP i dos de Més).

B) El portaveu del PI,  Miquel Jaume,  proposa la introducció d'un altre nou assumpte a l'ordre del dia; i 
segons el que disposa l'article 91.4 del ROF, aquest portaveu procedeix a exposar la seva justificació de la 
urgència  de l'assumpte en qüestió,  dient  el  següent:  Des de fa  més d'un mes ens  reclamen des  de la 
Conselleria de Treball la designació de les festes locals per a 2023 i per això ve la urgència de dictaminar  
una proposta per portar-la al Ple municipal aquest dijous.

Tot seguit es procedeix a votar sobre la procedència de debatre aquest assumpte no inclòs a l'ordre  
del dia de la convocatòria corresponent a la sessió que ens ocupa. I efectuada aquesta votació, resulta 
apreciada la urgència d'introduir l'esmentat assumpte a l'ordre del dia, per al seu debat, amb 4 vots a favor 
(3 del PI i 1 del PP) i dues abstencions de Més.

Un cop l'assumpte abans indicat s'ha introduït a l'ordre del dia, el mateix portaveu del PI, Miquel  
Jaume, actua com a ponent per a aquest assumpte i proposa que s'escullin com a festes locals per al 2023 
els dies següents: dimarts 17 de gener i divendres 21 de juliol.

Acabats els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el President dóna per acabada la sessió sent les 
14,12 hores, el qual jo certific com a Secretari.

EL PRESIDENT DE LA COMISSIÓ EL SECRETARI

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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